
 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE PROMOCIÓ ECONÒMICA D’ARENYS DE 

MAR DEL DIA 1 DE FEBRER DE 2022 

 

Es reuneixen, mitjançant la plataforma online jitsi, el dia 1 de febrer de 2022 a les 16 hores, els se-

güents membres del Ple del Consell de Promoció Econòmica, 

 

Presideix el Sr. Joaquim Mas Ferré, regidor de Promoció Econòmica. 

Alcaldessa, Il.lma. Sra. Annabel Moreno i Nogué. 

Representant del Grup Municipal ERC, Sr. Arnau Barangé. 

Representant del Grup Municipal JxA, Sra. Viviana Pérez. 

Representant de la Confraria de Pescadors, Sr. Antoni Marzoa. 

Representant de la UBICA, Sra. Mireia Casán. 

Representant Hosteleria, Sr. Santi Ponsarnau.  

Representant del Mercat Municipal, Sra. Lourdes Capell. 

 

També assisteixen a la reunió: 

Sr. Oriol Ferran, Cap de Premsa de l’Ajuntament d’Arenys de Mar. 

 

El Sr. Joaquim Mas agraeix als presents la seva assistència i s’inicia els temes previstos a l’ordre del 

dia: 

 

1. Lectura i aprovació si s’escau, de l’Acta de la reunió anterior 

 

S’aprova l’acta anterior per unanimitat.  

 

2. Presentació dels Premis Empreses i Emprenedoria 2022 

 

El Sr. Joaquim Mas explica que el Consell s’ha convocat per a fer la presentació dels Premis Arenys 

Acció i fer partícip als membres del Consell de Promoció Econòmica. 

La idea d’aquests premis sorgeix després de la pandèmia, i sobretot per al món empresarial, que han 

estat els més perjudicats, primer amb el tancament i desprès amb la reobertura.  

La proposta que es fa des de la regidoria de Promoció Econòmica és que el Consell impulsi la candi-

datura i els premis i que formi una comissió per a la decisió, tant dels candidats com dels guanyadors 

i que no sigui una decisió política. 

El Sr. Joaquim Mas comenta que s’ha valorat no només tenir en compte que l’empresa estigui a 

Arenys de Mar, sinó que també es tindrà en compte si un/a arenyenc/a té la seva empresa fora del 

municipi perquè segueix portant Arenys de Mar allà on va. 

 

La Sra. Annabel Moreno comenta que des de l’equip de govern hi havia ganes de reconèixer l’esforç 

dels autònoms/es i empresaris/es d’Arenys de Mar i d’agrair d’ajudar a fer gran Arenys de Mar i do-

nar vida a la Riera i al Municipi. 



 

La Sra. Mireia Casán comenta que és molt bona iniciativa perquè ajudarà a enfortir al teixit empresa-

rial i per a que les petites empreses es sentin integrats dintre del teixit empresarial. 

 

El Sr. Joaquim Mas respon que és un reconeixement per donar valor a tota la feina que s’ha fet. 

 

El Sr. Antoni Marzoa agraeix la invitació a formar part del jurat i felicita la iniciativa. 

 

La Sra. Vivia Pérez pregunta quina és la previsió de dates, a la que el Sr. Joaquim Mas respon que està 

previst per al 1er trimestre de l’any. 

 

La Sra. Mireia Casán pregunta si els participants s’han de presentar i si es poden proposar dintre de 

cada entitat i el Sr. Joaquim Mas respon que és la mateixa comissió la que ha de buscar els premiats i 

que es poden proposar des de cada entitat. 

 

El Sr. Oriol Ferran comenta que el premi no és econòmic sinó que serà un guardó. 

 

El Sr. Joaquim Mas proposa una propera data de reunió de la comissió per al 15 de febrer. 

 

 

I sense altres temes a tractar, el President dóna per finalitzada la reunió a les 17:00 hores, agraint 

l’assistència i participació dels presents. 

 


